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Abstract (en)
[origin: US2023240933A1] The present disclosure relates to a rolling walking device for the therapy and diagnosis of a person with a motor
restriction. The walking device comprises at least one axis and a plurality of wheels, a support device for the person, which is configured such that
the person can sit on the support device while using the walking device and simultaneously rest with the front of their upper body, and, optionally,
with the head, at least partially on the support device, and one or more sensors configured to generate sensor data associated with a therapeutic
interaction of the person with the walking device.

Abstract (de)
Die vorliegende Offenbarung betrifft ein rollendes Gehgerät für Therapie und Diagnose einer Person mit einer motorischen Einschränkung. Das
Gehgerät umfasst mindestens eine Achse und eine Vielzahl von Rollen, eine Auflagevorrichtung für die Person, die so eingerichtet ist, dass
die Person während der Benutzung des Gehgeräts auf der Auflagevorrichtung sitzen und gleichzeitig mit einer Vorderseite ihres Oberkörpers,
und optional dem Kopf, zumindest teilweise auf der Auflagevorrichtung aufliegen kann und ein oder mehrere Sensoren, die eingerichtet sind,
Sensordaten zu erzeugen, die mit einer therapeutischen Interaktion der Person mit dem Gehgerät assoziiert sind.
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